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Kortom: de goede kwaliteit van Veldhoven blijft
r

Samenwerking in uitvoering
De coalitie van VSA, GBV en D66 boekt goede resultaten on
danks de hand op de knip.

Frans van Rooij: “Geen mensen tus
sen wal en schip; dat geldt vooral ook 
voor jongeren. Ook al is de rijksbij
drage voor jeugd fors verlaagd van
wege een nieuwe verdeelsleutel die 
het Rijk in 2016 hanteert. Vanwege 
veiligheidsaspecten vinden we nog 
steeds dat er geen plaats is voor een 
coffeeshop in Veldhoven".

De speerpunten vanuit het coalitieprogramma (VSA, GBV en 
D66) voor de komende jaren:

4 Een betaalbaar en toegankelijk voorzieningenniveau, 
4 Aandacht voor kwetsbare groepen,
4 Samenspraak en burgerparticipatie,
4 Realisatie van woningbouwplannen,
4 Optimalisatie van bereikbaarheid,
4 Innovatie in het sociaal domein.

GBV wil werken aan een prettige, schone en veilige leefom
geving, waarin elke inwoner mee kan doen en de zorg of on
dersteuning ontvangt die nodig is.

BegrotingsNieuws ^ Veldhoven

een goede balans

2016: Jaar van herbezinning Wat vinden de fracties in de gemeenteraad van de begroting 
2016-2019? In aanloop naar de algemene beschouwingen 
geven alle fracties op deze pagina's hun mening. U bent van 
harte welkom bij het begrotingsdebat, dat op 10 november 
om 10.00 uur start in de raadzaal van het gemeentehuis.

De begroting 2016 is met veel zorg tot stand gekomen. 
GBV herkent zich in het zoeken naar de juiste balans. Er 
zijn grote zorgen over de slinkende reserves van onze 
gemeente en ook zijn alle financiële gevolgen van de 
overheveling van rijkstaken in het sociaal domein nog 
niet bekend. Vóór het voorjaar zullen daarom via de 
zogenaamde kerntakendiscussie in de gemeenteraad 
serieuze keuzes gemaakt moeten worden.

GBV zoekt daarin de balans. Enerzijds niets afbreken 
van waarde voor Veldhoven en anderzijds zorgen dat 
er een positief resultaat overblijft. Er mag geen hypo
theek liggen op de toekomst van onze jeugd.

Speerpunten
GBV ziet een aantal van haar eigen speerpunten ge
realiseerd, ondanks de moeilijke tijd waar we financieel 
in zitten. Onze raads- en steunfractieleden aan het 
woord.

Gerard Jonkers: “Eindelijk gaat de 
noordentree van het Citycentrum op 
de schop. Een mooi en schoon open
baar gebied vinden we van belang. 
Het zal de aantrekkelijkheid van het 
winkelgebied vergroten en dat is voor 
iedereen winst".

Wim Groenendijk: "We hebben wel
iswaar vanwege de financiën niet 
éxtra kunnen investeren in openbaar 
groen, maar er is wel aandacht geko
men voor speelterreinen en we pro
beren het onderhoudsniveau dat we 
nu hebben -ondanks bezuinigingen
te handhaven".

Magere jaren en een nieuwe kijk op de samenleving 
leiden tot herbezinning op gemeentelijke taken. Zui
nigheid, ombuigingen en keuzes maken. Zorgvuldig 
omgaan met het geld dat we hebben. De door VSA 
gewenste strakke lijn wordt voortgezet.

Uw portemonnee wordt ontzien
De woonlasten in 2016 gaan voor een gemiddeld gezin 
omlaag. Ook de hondenbelasting daalt.

Zilverbaan in één keer aanleggen
Nu goedkoper investeren in een weg die de toekomsti
ge dorpen ontsluit en verkeer door Veldhoven ontlast. 
En daardoor subsidies behouden. Van belang ook voor 
de grondverkoop. Ondanks de financiële gevolgen een 
begrijpelijk besluit.

Waarom de gemeentelijke taken veranderen?
Twee prikkels om te herbezinnen op: wat doen we als ge
meente nog wel, wat moet anders en wat doen we niet 
meer? Gebrek aan geld is de eerste prikkel: de financiële 
crisis, veel minder geld van het Rijk, geringe grondver- 
koop terwijl er een bouwopdracht van de regio ligt en 
forse nieuwe taken vanuit het Rijk met veel minder geld. 
Tweede prikkel: de overheid is niet alléén verantwoor
delijk voor onze samenleving. Wat kunnen burgers en 
organisaties zelf zonder tussenkomst van de overheid?

Waar kiest VSA in ieder geval voor?
Buurten blijven veilig en prettig
Een sterkere betrokkenheid bij elkaar. Blijven werken aan 
positieve samenhang in buurten. Bewoners zorgen zelf voor 
levendigheid, gezelligheid en saamhorigheid. De gemeente 
steunt activiteiten die deze ontwikkeling stimuleren.

Groen voor een duurzame toekomst
VSA wil versterking van de groene omgeving. Nodig

Staand v.l.n.r. Karen Gielis, Wim Peters, Bjorn Wijnands, 
Ab Hofman en Yentl van Bakel. Zittend v.l.n.r. Charlie Engelen, 

Mia Beurskens en Wendy van der Grinten. 
Hennie Pompe ontbreekt op de foto

om lucht te zuiveren en water te verwerken. Aandacht 
ook voor hergebruik, afvalscheiding, waterbeheer, bio
diversiteit, nieuwe vormen van energie en energiezui
nige woningen.

Zorg nabij en op maat
Zorg moet laagdrempelig, in de buurt én betaalbaar 
zijn. Je moet snel terecht kunnen. Dat vraagt om 
strakkere afspraken met zorgverleners die vraag- en 
resultaatgericht werken. Er blijft een sociaal vangnet 
voor mensen die risico lopen op een achterstand in de 
maatschappij of op een sociaal isolement. Zoals hulp
en zorgbehoevende ouderen en chronisch zieken met 
een klein inkomen of mensen zonder baan met weinig

Pierre Bijnen: “De afvalproef is 
aangepast naar aanleiding van de 
inbreng van inwoners. De nieuwe 
manier van inzamelen is gestart en 
zal ook weer geëvalueerd worden. 
We blijven dus luisteren naar signa
len. In de tussentijd is er ruimte om 
een deel van de rioolheffing terug te 
geven aan de inwoners, waardoor 
de woonlasten van Veldhoven nog 
steeds tot de laagste in de regio be
horen".

Frank de Lepper: “Bij de culturele in
stellingen hebben we ingezet op be
houd van álle culturele functies. De 
bezuiniging van 1 miljoen op de (cul
turele) instellingen en het zwembad 
is erg pijnlijk, maar we houden een 
betaalbaar én compleet voorzienin
genniveau".

Eric van Doren: “We zijn voorzichtig 
met veranderingen in zorg en welzijn. 
Geen verdere bezuinigingen op subsi
dies in dit gebied maar wel extra on
dersteuning voor minima, dat is waar 
GBV voor staat! In samenspraak met 
vele cliëntenvertegenwoordigers, vrij
willigers en mantelzorgers houden we 
de vinger aan de pols".

Meer weten over GBV? Kijk op www.gbveldhoven.nl 
of bel (040) 253 52 64.

Jannie Roosen: “Jongeren moeten 
sneller aan een woning kunnen ko
men. Wij streven naar de bouw van 
de Drie Dorpen om zo te werken aan 
doorstroming op de woningmarkt en 
verkorting van de wachtlijst bij wo
ningbouwcorporaties".

perspectief. Mensen die zich onbetaald inzetten voor 
anderen, zoals mantelzorgers en vrijwilligers, verdienen 
waardering en ondersteuning.

Kansen voor jeugd behouden
Jeugd heeft bij VSA altijd een streepje voor. Bij al het 
beleid dat ontwikkeld wordt, vragen we ons af wat dit 
voor onze jeugdigen aan kansen kan opleveren.

Zoals: zorg en meedoen zijn nieuwe taakvelden van de ge
meente. Mensen praten bij Veldhoven aan Tafel mee over 
deze ontwikkelingen. De Veldhopper, een laagdrempelige 
vervoersvoorziening voor kwetsbare ouderen op maat. De 
groentetuin, door vrijwilligers gerund. Opbrengst naar de 
Voedselbank. Crematorium op begraafplaats de Hoge Boght.

Bij de stadsvisiebijeenkomsten was er eensgezindheid: de be
reikbaarheid van Veldhoven is erop vooruitgegaan. De Kem- 
penbaan wordt verder ingericht. De Zilverbaan wordt over 
enkele jaren aangelegd. Busverbindingen zijn verbeterd.

We hielden voet bij stuk in het weigeren van nachtvluchten, 
verbetering van de infrastructuur rond het vliegveld, compen
satie voor de overlast en minder overlastgevende vluchtrou
tes. Het standpunt van de regiogemeenten heeft de minister 
en de Tweede Kamer aan het denken gezet. Meer resultaten 
op www.veldhovensamenanders.nl.
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Groen licht voor VVD-plan
Het VVD-plan uit 2008 om met de aanleg van de Zil- 
verbaan de woningbouw in Zilverackers vlot te trekken, 
wordt in de begrotingsplannen voor 2016 eindelijk tot 
uitdrukking gebracht. Met de aanleg van deze weg in 
2018 wordt de laatste barrière weggenomen, die wo
ningbouw en daarmee verkoop van de grond in de weg 
staat.

De opbrengst van de grond, tientallen miljoenen euro's, 
zal Veldhoven afhelpen van de zorgelijke schuldpositie. 
Hiermee wordt tegemoet gekomen aan twee belangrijke 
VVD thema's: bereikbaarheid en een gezonde financiële 
huishouding. Het uitvoeren van de 'oude' VVD plannen 
kan daarom volledig rekenen op onze steun.

De VVD gelooft dat dit de enige 'weg' is naar een ge
zonde financiële huishouding. Dat door het afmaken van 
de 'ruit om Veldhoven' ook de bereikbaarheid in verschil
lende opzichten sterk verbetert, maken dit plan tot het ei 
van Columbus. Hiernaast het artikel uit het Begrotings- 
Nieuws uit 2008.

Ruim baan voor Zĩlverbaan
Ontsluiting Veldhoven bouwverkeer door Oerle, maar ook via de Pegbroe Aanleg uiterlijk 2012De Veldhovense VVD trotseert weer en wind om een ken en de Nieuwstraat tot gevolg hebben. Voor deze De VVD houdt het college daarom aan de toezegsymbolische start van de aanleg van de Zilverbaan te extra stromen is geen plaats. Naast overlast zal het ging om het aanleggen van de westelijke ontsluimaken (zie foto). Al in mei 2007 droeg de gemeen- extra bouwverkeer ook voor gevaarlijke situaties zor tingsroute af te ronden alvorens in 2012 te startenteraad het college op om vaart te maken met de aan-

met de realisatie van Zilverackers. Zowel een op- enleg van de westelijke ontsiuitingsroute. Deze weg
afrit op de A67 als een verbreding (naar 2x2die volgens het college uiterlijk in 2012 gerealiseerd De bereikbaarheid van Veldhoven, zowel voor inko banen) over de volle lengte van de Kempenbaanzou zijn, maakt de Jruiť rondom Veldhoven compleet mend als uitgaand verkeer, is onvoldoende. Dage- hebben de volledige steun van de VVD.en zorgt voor zowel een ontlasting van de Heerbaan lijkse files op de Heerbaan en Kempenbaan zijn hier

en Kempenbaan enerzijds, als voor minder verkeer duidelijke voorbeelden van. Naast ergernis voor de Sluitende begrotingop de Sondervick en de Nieuwstraat anderzijds. forenzen, levert dit economische schade op voor be- Door een behoudende begrotingspolitiek is Veldho
ven een rijke en gezonde gemeente. Het VVD-be-
leid tegen de volle bankrekening en de zogenaamde
lege portemonnee heeft haar vruchten afgeworpen.

Een onlangs ingevoerde en verbeterde manier van
boekhouden heeft ertoe geleid dat de raad meer
bestedingsvrijheid heeft voor het uitvoeren var
nieuwe plannen. De VVD is hier uiterst content
over. Bovendien is de VVD er trots op dat Veldho
ven er eindelijk weer in slaagt een (blijvend) begro
tingsoverschot te presenteren.

OZB en heffingen
Het standpunt van de VVD voor wat betreft de ge-

Voor meer informatie kijkt u op www.vvdveldhoven.nl. meentelijke belastingen en heffingen is duidelijk en
in de tijd constant: geen OZB-verhoging die de in
flatie te boven gaat en de heffingen mogen maxi
maal het niveau van de te dekken kosten van de
voorziening bedragen

22 oktober 2008 In situaties van een overschot moet dit direct aan
de burger worden teruggegeven. De VVD ziet er op
toe dat de voorzieningen efficiënt worden uitge-
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Mieke Prinsen, Jean-Pierre Kaspers, Eef van Loon, Martijn ten Berge,

Onderhoudvan Dam, Peter Sańs, Nel Aarts en Ad van den Oever.

drijven gevestigd aan de Run. De bedrijven die juistvoorgenomen
plannen voor het ontwik- zo belangrijk zijn voor onze werkgelegenheid en
kelen van Zilverackers zul daarmee de ontwikkeling van Veldhoven hebben
lenr bij uitvoering hiervan recht op een infrastructuur die past bij een gemeente
verkeersoverlast van 43.000 inwoners In Veldhoven wordt veel geklaagd over de kwaliteit

Meedoen en ook meer
CDA maakt zich grote zorgen 
over het huishoudboekje van de 
gemeente. De rekening wordt 

aan onze kinderen gepresenteerd. In tijden van meer 
zelf doen wordt het tijd dat de gemeente minder doet.

V.l.n.r. Peter Wisgerhof, Henri van der Velden, Hanny van 
den Berg, Gerard Slegers, Marionne van Dongen, Caroline

van Brakel en Ton Bolsius

zodat deze niet uitstijgen boven de daarvoor be
stemde rijksbijdragen;

4. Het bevorderen dat problemen eerder in beeld ko
men om zo effectief mogelijk aan de slag te gaan en 
kosten te besparen.

Door samen - inwoners en gemeente - verantwoorde
lijkheid te dragen, zorgen we voor een betere kwaliteit, 
die ook nog beter betaalbaar is.
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De voorzieningen zorg, jeugd en bijstand
2015 Was het eerste jaar dat de uitvoering van deze 
voorzieningen in handen werd gelegd van de gemeen
te. Daardoor zijn er nog veel onduidelijkheden en on
zekerheden voor onze inwoners.

Het CDA wil zich de komende jaren inzetten voor:
1. Duidelijke en praktische beschikbaarheid van voor

zieningen voor de mensen, die daarvoor in aanmer
king komen;

2. Stimulering en ondersteuning om de eigen rol van 
burgers goed tot zijn recht te laten komen, waardoor 
zij zich meer verantwoordelijk en betrokken voelen 
bij de eigen leefomgeving;

3. Beheersing van de kosten van deze voorzieningen,

Initiatieven aan de burger laten
Voor inwoners die initiatief tonen om het groenbeheer 
in eigen hand te nemen, wil het CDA dat de gemeen
te niets in de weg legt. Dit geldt ook voor andere ini
tiatieven. Bijvoorbeeld als een aantal buurtbewoners 
van oude steigerbalken een houten bank timmert en 
plaatst in de wijk zodat mensen met elkaar kunnen 
keuvelen op het zogenaamde 'zwetsbenkske'. Dat is 
in de ogen van het CDA een superleuk initiatief dat 
niet moet struikelen op diverse regeltjes. Het CDA 
wil dit ook doortrekken naar verenigingen. Bijvoor
beeld door geen subsidies te verstrekken, maar het 
vastgoed gratis ter beschikking te stellen. De vereni
ging zorgt zelf voor haar verenigingsdoelstellingen en 
bijbehorende kosten; de gemeente is verantwoorde
lijk voor het vastgoed.

betalen?
Geen geld lenen om gaten te dichten
Het CDA staat al jaren voor solide financieel beleid; 
hierbij worden geen rekeningen doorgeschoven naar 
de toekomst. Keuzes zijn nodig en kunnen - voor de 
korte termijn - soms pijnlijk zijn. Maar hoe meer uitge
steld wordt, des te pijnlijker de keuzes in de toekomst 
zullen zijn.

Daarnaast staat het CDA voor een gezonde financiële 
buffer om eventuele tegenvallers in de toekomst op te 
kunnen vangen. Deze buffers zijn niet bedoeld om be- 
grotingsgaten te dichten, zoals nu al voor het tweede 
jaar op rij door het college wordt voorgesteld. We wil
len toch niet dat ons geld als chocolademunten smelt 
in gemeentehanden?

Meer weten over deze bijdrage of over het CDA? 
Kijk op www.cda.nl/veldhoven.
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Programmabegroting toont durf
Begin 2016 stelt de raad de toekomstige kerntaken 
van de gemeente vast. De raad bepaalt dan wat aan 
de gemeente is om te regelen en wat niet. Als je dat 
hebt vastgelegd, kun je beleid maken en voor de ko
mende jaren vastleggen. Het wachten is op belangrij
ke financiële aanpassingen van het gemeentefonds, 
die pas begin 2016 beschikbaar zijn. De Algemene 
Beschouwingen zijn dit jaar dus relatief beleidsarm, 
al valt er genoeg te bespreken. Bescheidenheid blijft 
geboden.

In de programmabegroting 2016 staan zwarte cijfers, 
een resultaat waarop het college en in het bijzonder 
wethouder Wijman (D66) trots mag zijn. De vraag is 
wel in hoeverre dit resultaat structureel positief is en 
daarmee D66-waardig. D66 pleit immers voor een 
huishoudboekje dat op orde is, één van de kernpunten 
uit ons verkiezingsprogramma.

Het huishoudboekje op orde
Vorig jaar schreven wij dat voor het eerst het 
financieel tekort van de gemeente zichtbaar werd 
gemaakt. We kondigden maatregelen aan die niet 
populair waren maar noodzakelijk om Veldhoven 
weer financieel gezond te krijgen en om het voor
zieningenniveau op orde te houden. We schreven: 
"Vanaf 2016 lukt dat". Het huishoudboekje is inder
daad het komende jaar op orde. De prognoses en de 
gemeentelijke reserves zijn meerjarig positief. Nega
tief is echter dat de schuldpositie oploopt. Dat komt 
omdat we als gemeente veel grond hebben gekocht 
en daarvoor geld hebben geleend. Veldhoven inves
teert desondanks in wonen (Zonderwijk, 't Look), in 
infrastructuur (Kempenbaan, Zilverbaan) en in het 
centrumontwikkelingsprogramma, ook één van onze 
verkiezingspunten. We blijven schulden houden, maar 
tonen durf door te investeren in de toekomst. En dat 
is D66-waardig.

Het fractieteam richt zich in 2016 op drie punten uit het 
verkiezingsprogramma: ervaringswerkplekken, cultuureducatie 

voor jongeren en samenspraak in een toegankelijke raad. V.l.n.r.: 
Ingrid Hartlief, Willem Hornman, Adriënne van Pelt-Kamphuis, 

Hein van der Reijden, Dirkje de Haan en Marianne Verbeek

Waar zijn we al mee bezig?
Drie van de zes punten uit het verkiezingsprogramma 
zijn volop in ontwikkeling of zelfs gerealiseerd. Dankzij 
slim inspelen op de mogelijkheden kwam de alfahulp 
terug in het huishouden. Ook het centrumontwikke
lingsprogramma is volop in uitvoering. Het nieuwe par
keerbeleid, het vernieuwde aanzicht van De Schalm en 
straks de bioscoop geven belangrijke impulsen aan het 
centrumgebied. Ook buiten het winkelgebied zien we 
ontwikkelingsmogelijkheden.

Aandacht voor jongeren
D66 richt zich in 2016 vooral op de jongere Veldhove

naren. Samen met de provincie kijken we hoe we cul
tuureducatie voor jongeren kunnen versterken zodat zij 
een creatievere en kansrijker start kunnen maken op de 
arbeidsmarkt. Ervaringsplekken helpen ook, reden waar
om D66 daarvan werk wil maken. Het derde verkiezings- 
punt dat in 2016 wordt opgepakt is ook voor jongeren 
interessant: het toegankelijk maken van het raadswerk 
van de burger, zodat de Veldhovenaar zich makkelijker 
actief kan interesseren in de Veldhovense politiek.

De coalitie
Het coalitieprogramma is opgebouwd uit vijf hoofdlij
nen: werken aan de wijk, aan een gezond financieel 
huishoudboekje, aan betaalbare zorg, aan een kansrijk 
economisch perspectief en aan werken voor de toe
komst. In de programmabegroting wordt extra geld 
gereserveerd voor zorg, er worden middelen gereser
veerd voor de Kempenbaan, Zilverbaan en Habraken. 
Ondanks de oplopende schuldenlast investeert de coa
litie in de toekomst. En dat is durf.

■y'.'/ŵ

D66
In de coalitie met het VSA, GBV en D66 gebruiken we el- 
kaars kracht om de zware opdrachten van dit moment het 
hoofd te bieden. Wat hebben we in deze korte periode toch 
al bereikt?

4 Er is hard gewerkt om de financiën beter op orde te hebben, 
grote stappen zijn gezet. Er blijft wel werk aan de winkel en 
dat mag u van ons verwachten.

4 De alphahulp is terug in het pakket voor zorg aan huis, zo 
kunnen we beter inspelen op de behoefte van onze inwo
ners.

Met tegenwind stijgt de vlieger

Moet je wel willen...
... en een lege portemonnee maakt keuzes wat wel en 
wat niet - noodzaak, geen noodzaak - wel zo simpel 
in de Stad van de Arbeid! Voor burger en gemeente 
Veldhoven.

Het schiet niet op met de gemeentelijke financiën
De schulden van Veldhoven worden groter en groter. De 
gemeente heeft steeds minder eigen geld en moet tot 
2019 steeds meer lenen. Zelfs een leek kan zien dat dit 
fout gaat. Met voorstellen en toezeggingen om hier wat 
aan te doen, is niets gedaan. De PvdA wil die dramati
sche ontwikkeling stoppen. Laat het college doen waar 
wij al jaren voor pleiten: verkoop gronden, gebouwen 
en meer.

2017 2018 2019
Schulden 147.000.000 164.000.000 163.000.000 169.000.000

Schulden 3.141 3.016 3.372 3.314
per
inwoner

Geen noodzaak tot aanleg Zilverbaan
Toen de Zilverbaan voor het eerst in beeld kwam, pleit
te de PvdA er al voor die weg niet in één keer aan te 
leggen. En nog steeds ontbreken noodzaak en behoef
te dit asfalt aan te leggen. Toch wil dit college in 2016 
al starten met de voorbereidingen van zo'n weg, waar 
zeker tot 2019 niemand op rijdt. We vrezen voor weer 
'n investering met een open einde en 'n hoop extra 
kosten, natuurschade en weggegooid geld. Voorlopig 
weg dus met die weg zonder functie!

Geen noodzaak tot woningbouw in Zilverackers
In Veldhoven west kocht de gemeente veel grond. Daar 
gebeurt niets mee, wat alleen maar geld kost. De vraag is 
hoeveel huizen er ooit in Zilverackers zullen komen. Tijd 
dus om die gronden weer zo snel mogelijk van de hand 
doen! Want... er zijn nog zat plekken om te bouwen.

Neem het weiland ten noorden van de Heerbaan, de 
locaties van de voormalige basisscholen (nu: MFA's) of 
de plaats van de sporthal in Zonderwijk. Doodzonde als 
we niet eerst dat soort plekken benutten, voordat we 
stadsranden en natuur vol huizen proppen.

V.l.n.r.: Wim Meijberg, Christina Goossens-Ruhr, Johan de 
Haas, vooraan Jeroen Rooijakkers en Marianne Klaassen
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Wel noodzaak tot een gedegen minimabeleid
De PvdA maakt zich ongerust over het groeiend aan
tal Veldhovenaren die het niet breed hebben. Nieuw 
onder hen zijn bezitters van huizen, die 'onder water' 
staan (meer hypotheekschuld dan het huis waard is). 
Daardoor moeten ze vaak beknibbelen op de uitgaven 
voor hun kinderen. En ook voor de rest wordt het wel 
heel moeilijk om mee te kunnen (doen) in onze samen
leving. Hulp van de gemeente is dan welkom. Daarom 
wist de PvdA de gemeenteraad dit jaar te overtuigen 
van de noodzaak meer mensen te laten profiteren van 
vrijstelling van gemeentelijke belastingen en van bij
voorbeeld gratis toegang tot sport, bieb of internetver- 
goeding. Technisch gezegd: dit geldt nu voor inkomens 
tot 110% in plaats van 105% van het bijstandsniveau. 
Verder komt er komend jaar -eindelijk- een beleid voor 
wie minder te verteren hebben. De PvdA zal met hen 
aan tafel gaan om uitleg te geven hoe ze maximaal 
gebruik kunnen maken van deze subsidie.

Wel noodzaak tot een jeugdbeleid 
voor alle jongeren
Wil je een goed gemeentelijk jeugdbeleid van de grond 
tillen, dan moet je weten wat er bij jongeren speelt en 
waar ze echt iets aan hebben. Daarom gaan we op pad 
met jongeren, gezond van lijf en geest en wie met pro
blemen te kampen hebben. Én luisteren we naar jonge 
PvdA-leden die onze idealen delen. Zij voelen beter aan 
waar het bij de jeugd om draait en wat in het beleid 
beter kan. In zo'n nieuw jeugdbeleid gaat het om wat 
jongeren kunnen, niet wat ze niet kunnen.

Wel noodzaak om iets aan eenzaamheid te doen
Eenzaamheid tast de hersenen aan. Veel mensen voe
len zich eenzaam. Niet alleen senioren, ook junioren. 
GGD-onderzoek geeft aan dat dit ook in Veldhoven zo 
is. Lokale organisaties lopen ertegen aan en proberen 
eenzamen te helpen. Er is een hoop kennis voorhanden, 
maar in de praktijk is de opgave zwaar. Alleen samen 
kunnen we die afzondering van de maatschappij, maar 
vooral het persoonlijke leed aanpakken. Ook de PvdA 
is de theorie voorbij. Nog dit begrotingsjaar gaan we 
aan tafel met alle groeperingen die aan dit probleem 
aandacht geven, maar ook met de mensen zelf. En dat 
is al moeilijk genoeg.

Absolute noodzaak om onze solidariteit te tonen: 
samen staan we sterk!
Graag vragen we nog de aandacht van de lezer voor 
de situatie van de vluchtelingen. De PvdA vindt dat 
ook de gemeente Veldhoven op zoek moet naar ex
tra tijdelijke woonruimte, zonder woningzoekenden 
tekort te doen. Ook hier staan kantoren en andere 
bedrijfspanden leeg. Woningbouwverenigingen de
den al een aanbod. Nu anderen nog. Actie is nodig, 
en wel snel!

Kijkt u ook eens op www.pvda-veldhoven.nl.

eldhovi
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SAMENWERKEND
Aan u de keus

Samenwerkend Veldhoven wil u als inwoner van Veld
hoven graag vijf vragen stellen over actuele onderwer
pen. We zijn van plan om de antwoorden op deze vijf 
vragen te gebruiken in onze bijdrage in de Algemene 
Beschouwingen van dit jaar. En daarmee voor het be
leid van de gemeente voor 2016. Beleid dat u als Veld
hovenaar direct kan raken. Op deze manier geven we 
invulling aan ons verkiezingsprogramma om met open 
oren en ogen in de samenleving te staan.

Wij zijn van mening dat uw mening en invloed als in
woner meer tot zijn recht moet komen!

De fractie van Samenwerkend Veldhoven

1. Vraag over afvalinzameling
Wat is voor u het meest belangrijk?

O Goede dienstverlening bij het ophalen van afval 
of

O Minder afvalstoffenheffing betalen voor u en kos
tenreductie voor de gemeente

2. Vraag over woningmarkt
Wat is voor u het meest belangrijk?

O Veldhoven beslist als gemeente zelf over te bouwen 
woningen 
of

O Veldhoven maakt samen met de regio bindende 
afspraken over wat voor woningen, hoeveel wonin
gen en waar ze komen

t
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3. Vraag over zorg
Wat is voor u het meest belangrijk?

O Verantwoordelijkheid bij het regelen van lichte zorg 
ligt voor zover mogelijk bij de mensen zelf 
of

O De gemeente heeft de verantwoordelijkheid voor 
het regelen van de lichte zorg

4. Vraag over initiatieven in de eigen buurt
Wat is voor u het meest belangrijk?

O Initiatieven van bewoners in de buurt of wijk voor 
verbetering samenleven ondersteunen en bevorderen 
of

O Initiatieven in de buurt of wijk voor verbetering 
samenleven bij de gemeente laten

5. Vraag over de regio
Wat is voor u het meest belangrijk?

O Veldhoven blijft in alle opzichten zelfstandig 
of

O Veldhoven werkt samen in de regio en draagt iets 
van de eigen beslisbevoegdheid over

Wij danken u hartelijk voor het meedenken. Wilt u uw 
antwoorden sturen naar Herman Kootkar, fractievoor
zitter van Samenwerkend Veldhoven?
E-mail: kootkarh@planet.nl.

U vindt deze vijf vragen ook op onze website:
www.samenwerkendveldhoven.nl,
onder het kopje 'actueel'.


